
 

 

 

 
REFERAT 

SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Onsdag d. 12. marts 2025 
 

Mødet afholdes i mødelokale 2 
 

Kl. 17.30-20.00 
Skolebestyrelsesmøde 

 
 Forældrerepræsentanter: Christian Majgaard Knudsen, Kasper 

Szöke Skovgaard – afbud, Kim Vogel, Kristine Grønkjær, 
Kristoffer Vest, Lemmy Kook Lyngholm – afbud, Mette Borup 
Wemmelund – afbud, Troels Lund Rasmussen 
Ledelsesrepræsentanter: Kristian Spang, Trine Heidemann 
Iversen (ref.) 
Medarbejderrepræsentanter: Gitte Knudsen, Quinton Greyling – 
afbud, Thomas Bækbo 
Elevrådsrepræsentanter: Freja (Formand), Benjamin 
(Næstformand) – afbud. 

1. Godkendelse af dagsorden Godkendt 

2. Godkendelse af referat Godkendt 

3. Meddelelser (15 min.) 
 

Til orientering: 
a) Skolens ledelse  

• Der afholdes temauge i uge 17 for hele skolen. Der 
er fælles fokus på at cykle i skole i den uge. Der 
afholdes cykelprøve på 3. og 6. årgang. 

• Skoleårets planlægning fylder en del for ledelsen 
lige nu, da der er mange forandringer kommende 
skoleår. 
Der arbejdes målrettet på at inddrage elevråd, 
forældre/skolebestyrelse og medarbejdere i 
processen. 

• Efter sommerferien starter endnu en modtageklasse 
på Elsted Skole, så vi kommer til at dække fra 0.-6. 
klasse. 

 
b) Medarbejderrepræsentanter 

• Der er afholdt møde mellem 
arbejdsmiljørepræsentanterne og personalet i 
modtageklasserne og de kommende PLUS-klasser 
for at lave en risikovurdering. 

• Medarbejderne på skolen har bemærket og 
anerkender at formanden skriver på AULA ifm. 
referater fra skolebestyrelsesmøderne lægges på 
hjemmesiden. 
Det har inspireret de tillidsvalgte til at gøre mere for 
at kommunikere om mødeaktivitet. 

• Der afholdes fællesmøde om Kvalitetsprogrammet 
for hele personalegruppen i marts, så der er 



 

 

mulighed for at komme med input til de ændringer 
der skal ske på skolen. 

• De tidligere udskolingselever, der besøgte 
skolebestyrelsen til sidste møde, har nu lavet aftaler 
om at komme på besøg i nogle udskolingsklasser for 
at fortælle om overgangen til 
ungdomsuddannelserne. 

• Flere af modtageklasseleverne er meldt ind i SFO og 
flere kommer til. 

• SFO er ved at færdiggøre trivselsundersøgelserne i 
alle klasser. 

• Der var stor forældreopbakning til SFO’ens 
kostumebal. 
 

c) Elevrådet 

• Elevrådet har talt om at de godt kunne tænke sig 
mere tid til f.eks. at arbejde i dybden med 
spørgsmål til trivselsmålingen eller lave en cykel-
indsats. 

 
d)   Formanden 

• Formanden for Skole og Forældre har taget kontakt 
for at afsøge om der er brug for hjælp i 
bestyrelsesarbejdet.  

 

4. Spørgsmål til meddelelser (5 min.)  
 

Det er positivt at ”gamle” elever kommer besøg på skolen og 
deler erfaringer med de nuværende elever. 
 
Der er opbakning til at elevrådet gerne vil mødes oftere. 
 

5. Regnskab 2024 (10 min.) v/KS Til orientering 
Afsluttet regnskab 2024 
 

6. Budget 2025 (15 min.) v/KS 
 
LUKKET PUNKT 

Til orientering: 
Status på budgetlægning 
 

Skolen arbejder på at anvende midler til at lave alternative 
undervisning. Såvel pædagogiske initiativer som ændringer i det 
fysiske undervisningsmiljø. 

 

7. Folkeskolens kvalitetsprogram og 
omstillingsplan Børn og Unge (30 
min.) v/THI og KS 

Til orientering og drøftelse: 
 

Orientering vedr.: 

- Folkeskolens kvalitetsprogram 

o Frisættelse af folkeskolen og mere indflydelse til 
skolebestyrelserne 

o Mare praktisk undervisning og valgfrihed til de 
ældste elever 

o Ro og rammer – nødvendigt for nogle, godt for 
alle. 

- Omstillingsplanen for Børn og Unge 

- Skoleudviklingssamtalen 2025 



 

 

 

Efterfølgende drøftelse af ovenstående. 

 

Skolebestyrelsen ønsker at følge en evaluering af f.eks. 
timebanken samt den måde den bruges på skolen. 

 

8. Opfølgning på temadrøftelse (20 
min.) v/formanden 

Opfølgning på temadrøftelse:  

Opfølgning på januars temadrøftelse, herunder overvejelse om 
der skal tilføjes noget fx om praktik i nuværende principper. 

Punktet udskydes. 
 

9. Forberedelse til næste møde (20 
min.) v/ formanden 

Til drøftelse 
Overvejelser om evt. oplæg vedr. SFO på mødet d. 10. april. 
 
Der er enighed om, at Kvalitetsreformen bliver emne for 
temadrøftelsen til næste møde. 
Derudover kunne det være relevant at tale om 
Skoleudviklingssamtalen samt udnyttelse af de ressourcer, der 
ligger i Timebanken. 
 

Evt. (5 min.) v/formanden 
 

 

Punkter til næste møde 
 

Torsdag den 10. april 

• Planlægning af kommende skoleår – status (til orientering)  

• Budget 2025: endelig godkendelse 

• Skoleudviklingssamtalen  

• Drøftelse af skolebestyrelsens ønsker og muligheder ift. 
folkeskolens kvalitetsprogram og omstillingsplanen i børn og 
unge, herunder anvendelse af ressourcerne i timebanken. 

 


